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Subject: RE: Memo stuurgroep IC-opschaling
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HeEXE

De mail van [JEEZ hebben wij even met elkaar besproken. Ondanks de tijdsdruk die er nu op dit onderwerp zit, blijft de

samenwerking belangrijk. We zouden daarom voor kunnen stellen dat je aangeeft te begrijpen dat dit allemaal in een

sneltreinvaart gereed moet komen, waar alle begrip voor is, maar dat het daarom ook voor het vervolg belangrijk is en blijft om
aandacht te houden voor het betrekken van andere directies.

Nav mail van EEN inmiddels krijgen wij direct van [J EEE nieuwe versies van het plan doorgestuurd en zijn wij
betrokken bij de overleggen met hem, en kunnen we onze vragen ook stellen. Dat is heel fijn.
Maar er zijn ook wel verbeterpunten, zo zijn wij vwb de IC-bedden niet betrokken geweest bij het opstellen van de memo voor

de stuurgroep van vanmiddag, de stukken hebben we vanochtend opgevraagd. Eerder (daar doelt mail JEEE ook op) hebben

wij onszelf aan tafel moeten krijgen voor de overleggen met JR maar dat gaat nu dus goed.

Groeten,

EEN. BE

var:IEEEIEEE ins.Verzonden: woensdag 16 september 2020 13:43

Aan ) SEE ermine. o>;IED SEE invaIEE
@minvws.nl>

cc: ) SEE @minvws.ni>;IEEE) SEEM eminvws.ni>

Onderwerp: RE: Memo stuurgroep |C-opschaling

HeIEEE- EEE)
Vrijdag bespraken we ook dat het goed is dat czEEN heeft gevraagd om te adviseren, maar dat wel van belang is dat

we als PZo/team WMG goed aangehaakt zijn/blijven op de uitwerking en tijdig betrokken worden bij nota’s ed die de lijn in gaan.

Ik heb hierover geprobeerd te bellen, maar heb haar nog niet te pakken gekregen. Is dit nog iets om mee te geven in de

stuurgroep of is dat te zwaar?

or IEE

Verzonden: woensdag 16 september 2020 12:29

minvws.nl>;

minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Memo stuurgroep IC-opschaling

Zeer bedankt voor jullie supersnelle reactie.

van:IEEEEEE0 ninvwso>Verzonden: woensdag 16 september 2020 12:21

) minvws.nl>

@minvws.nl>; 5.1.2¢

Onderwerp: RE: Memo stuurgroep IC-opschaling

Gister heb ik op de valreep meegelezen op passage vervoer en zoals het er nu staat is akkoord. Wel nog definitieve

afstemming met NZa nodig (overleg is as maandag).



90578

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [ICEERFTIN)-BEXETN0 inves nl>
Datum: woensdag 16 sep. 2020 12:16 PM

Onderwerp: RE: Memo stuurgroep IC-opschaling

Ha BEERS

We waren daar net mee bezig, zie hieronder, met dank aan de mooie voorzet van

Wij hebben de volgende punten over de uitvoering van het plan tav de IC-bedden die we je willen meegeven:

+ Vergoeding zorgkosten:

o Anders tov vorige stuurgroep: in het plan wordt een deel van de vergoeding van zorgkosten meegenomen in de

subsidie, namelijk de IC-add on, ipv via de verzekeraars. Dit om uitvoeringslasten te beperken voor ziekenhuizen

en verzekeraars/VWS. “Verrekeningen achteraf” zullen dan niet nodig zijn.
o Dat lijkt ons een goede pragmatische keuze, als dat uitvoerbaar is voor ziekenhuizen (zie hieronder, bij

uitvoerbaarheid).
o De claim via de begroting zal daarom voor de subsidie wel hoger uitvallen dan beraamd door FEZ (staat ook in

nota). Anderzijds, als verzekeraars het gaan betalen, komt het in de catastroferegeling terecht, en als ze de

drempel halen van 1mld coronakosten, wat ze waarschijnlijk gaan doen, dan krijgen ze het bedrag x 5/3¢ terug

via de catastrofereling.

e+ Uitvoerbaarheid

o Met dit plan ontstaat er op een IC-afdeling een onderscheid tussen de reguliere declaratie van bedden die niet tot

de opschaling behoren en de bekostiging via de subsidie. In de uitvoering betekent dit dat inzichtelijk moet zijn
voor welk bed welke declaratieroute moet worden gevolgd: subsidie of verzekeraar? En in de subsidie: welke

fase?

EEE voor de automatiseringskant hierover in gesprek met Chipsoft. Een definitief antwoord dat dit kan,
hebben wij nog niet. Dit onderdeel is mogelijk cruciaal voor de uitvoerbaarheid en AL voor

ziekenhuizen. Evt kun je hiernaar vragen, of naar een plan B.

o Daarnaast moet een goede controle mogelijk zijn om dubbele bekostiging te voorkomen. Hierop zal een nadere

regel van de NZa moeten worden aangepast (kan zonder aanwijzing).

In de basis kun je hier, wat ons betreft, dus mee akkoord gaan.

Ten aanzien van de overige percelen hebben wij geen punten. Eden ik zijn betrokken bij de bedden, EEE is betrokken bij
vervoer. Zij is vandaag vrij en door het late versturen van de stukken heeft zij niet mee kunnen lezen. Ik zie echter op het oog

niets geks.

Mocht je vragen hebben, hierover door willen praten, dan kun je ons altijd bellen/webexen.

3
groet, mede namens [EXE

var:IEEE JERE ins n>Verzonden: woensdag 16 september 2020 12:11

Aan: minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Memo stuurgroep IC-opschaling

Wie van ons is daar ook al weer bij betrokken? Dit staat vanmiddag op de agenda van de stuurgroep. Super kortdag dus. Als jij of

iemand anders uit het cluster nog iets heeft mee te geven zeer fijn, lukt dat niet ook alle begrip en dan red ik me wel.

Groet,



90578

Verzonden: woensdag 16 september 2020 08:59

5.1.2e

Onderwerp: Memo stuurgroep IC-opschaling

Hoi allen,

Bijgaand de memo voor de stuurgroep IC-opschaling van vanmiddag met bijbehorende bijlagen.

Groeten,
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